

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: CAIRO AMMAN BANK Date: 08-10-2025 12:51:44 PM Subject: Hiring of a senior management employee	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك القاهرة عمان التاريخ: 2025-10-08 12:51:44 PM الموضوع: تعيين موظف إدارة عليا
reference to the disclosure instructions issued by the Jordan Securities Commission and subsequent to our letter No. (RT/2025/44) issued on March 13, 2025, notifying you of the assignment of Mr. ABD ALRAHIM SOFIAN ABD ALRAHIM ALABD to the position of Chief Risk Officer at Cairo Amman Bank. We would like to inform you that the Bank's Board of Directors has issued a decision to appoint Mr. ABD ALRAHIM SOFIAN ABD ALRAHIM ALABD to the position of Chief Risk Officer at Cairo Amman Bank. Kindly note the receipt of the letter of no objection from the respected Central Bank of Jordan in accordance with their letter No. 10/06/2025 16593/2/10 issued on October 5, 2025 and received by us on	لاحقاً لكتابنا رقم (رت/44/2025) والصادر بتاريخ 2025/03/13 والخاص بإشعاركم بتكليف السيد / عبد الرحيم سفيان عبد الرحيم العبد بوظيفة المدير التنفيذي لإدارة المخاطر لدى بنك القاهرة عمان. نود إعلامكم بأنه تم صدور قرار السادة مجلس ادارة البنك بتثبيت السيد عبدالرحيم سفيان عبدالرحيم العبد بوظيفة المدير التنفيذي لإدارة المخاطر لدى بنك القاهرة عمان. منوهين لطفلاً بورود كتاب عدم ممانعة السادة البنك المركزي الاردني المحترمين وفق لكتابهم رقم 16593/2/10 والصادر بتاريخ 2025/10/05 والوارد الينا بتاريخ 2025/10/06.
05-10-2025	05-10-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: احمد ابو راشد العطيات	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: احمد ابو راشد العطيات